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INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: usprawnienia funkcjonalności systemu IAR. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Co kilka dni w systemie IAR (Internetowy Asystent Radnego) pojawiają się różnego 

rodzaju materiały. Zwracam się z prośbą o wprowadzenie usprawnienia polegającego na 

automatycznym powiadomieniu radnych na skrzynki mailowe o nowych materiałach udostępnionych 

w systemie IAR. Obecnie radni muszą sprawdzać, czy pojawiły się nowe dokumenty w systemie. 

Zdarza się, że radni nie zauważą dodania nowych dokumentów, itd. Automatyczne powiadomienie 

wysyłane na skrzynki mailowe radnych pozwoli rozwiązać ten problem. Technicznie nie jest to 

kwestia niezwykle skomplikowana, a zdecydowanie ułatwi pracę radnych. Zestawienie nowych 

dokumentów udostępnionych w IAR mogłoby przychodzić na skrzynki mailowe radnych np. raz na 

dzień (np. wieczorem podsumowanie dodanych dokumentów). 

 

 Proszę o uwzględnienie propozycji w przygotowaniu planu zmian w systemach 

informatycznych UMP. 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


